
 

 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Tirsdag den 24. september 2019 

Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre: Annika Bergstrøm, Benjamin 
Skals Knudsen, Charlotte Feldskov 
Henriksen, Merete Remmer, Gry Skotte-
Nielsen, Jesper Rasmussen, Jesper van 
Vliet Tews, Jane Hansen, Karina Buhl, 
Samuel Rütsou, Rasmus Skriver, Britt 
Hansen, Kenneth Plejdrup, Grethe 
Fuglsang. 
 
Medarbejdere: Britta 
 
Elever:  
 
Eksterne:  
 
Ledelse: Brian Venneberg, Ditte Hasbeck 
Svendsen 

Afbud 
 
udeblev 

Benjamin, Britta, Rasmus. 
 
Jane, Gry, Kenneth 

Møde-
leder 

Samuel Referent Ditte 

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 

Godkendelse af ref 
 

Godkendt uden bemærkninger 

 
2. 

 

Godkendelse af dagsorden 

 

Dagsorden godkendt 

 
3. 

Udkast til skolens logo.   
Bilag vedl.  
 
Drøftelse med beslutning om næste step i 
processen. 

 

Drøftelse af udkast. Der skal ses på farven i 
skjoldet, kan det skiftes ud med anden farve end 
orange, kan der sættes ”streger” på sejlet. 
 
Sejlet kan også forblive hvidt, så der kan sættes 
statement ind efter behov. 
Brian undersøger videre.  

 
4. 

Beslutning om evt. opsigelse af forpagtning 
af kantinedrift på Jyllinge matrikel.  
Og herunder overtagelse af kantine med 
egen kantinedrift.  
 

Kort redegørelse for kantinedriften på afd. Jyllinge. 
Ensartede udbud af mad, på begge matrikler.  
Skabe et godt miljø, hvor de unge kan spise frokost.  
Der er opbakning fra SB til at opsige forpagtningen 
af kantinedriften på afd. Jyllinge 

 
5. 
 

 

Høringssvar budget, specialundervisning 
samt kulturskole.  
 
Orienteringspunkt. 
 

Kulturskolen: Hørringssvaret bakker op om 
kulturskolens placering på afd. Jyllinge. Der er 
fokus på byggepladsen, der vil opstå omkring 
skolen, når projektet påbegyndes. 
Specialundervisning: kort gennemgang af Roskilde 
Kommunes model for specialundervisning. 
Hørringssvaret støtter op om den nye model, med 
enkelte opmærksomhedspunkter.  
Budget: Roskilde kommune skal spare126 millioner. 
Prisen på SFO, lukkedage, fælles SFO i ferier, 
IPads i indskolingen. Høringssvaret giver til kende, 
der hvor SB kan se både muligheder og 



 

udfordringer. SB ser positivt på at splitte en klasse 
ved 28 elever i en klasse.  

 
6. 
 

 

Fremlæggelse af projekt Kulturskole 
Orientering fra skolens ledelse. 
 

Møde mellem Brian og leder af kulturskolen. Fokus 
på, hvordan samarbejdet mellem de to institutioner 
kan optimeres. SB ser meget positivt på projektet 
og ser frem til det videre forløb 

 
7. 
 

 

Årshjul med fastlæggelse af datoer for 
vedtagelse af principper. Fremlæggelse af 
årshjulet ved skolens ledelse. 
 

 
Gennemgang af årshjulet. (bilag) 
Godt med tydelighed omkring SB arbejde henover 
skoleåret.  
 

8. Første drøftelse af skolestruktur model for 
Nordskolen, med henblik på beslutning ved 
kommende skolebestyrelsesmøde ultimo 
oktober.  
Ledelsen fremlægger plan med 
udgangspunkt  i , hvad skolen kunne tænke 
sig at opnå.  
 

Gennemgang af oplægget ”Nordskolen, hvad 
ønsker vi”. v/Brian. 
Drøftelse af fremtidsvisionen for Nordskolen.  
SB er enige i og giver tilsagn til, at ledelsen kan 
arbejde videre med en model/oplæg for fremtidens 
struktur for Nordskolen.  
Der skal være en tydelig proces for arbejdet hen 
mod en ny struktur, hvor alle bliver inddraget og får 
medejerskab. Personalet, forældre og elever skal 
inddrages og gøres trygge i processen fremmod en 
styrkelse af årgangsarbejde og heraf struktur på 
skolen.   

9. Orientering fra skoleleder 

a. Herunder skolens opstart 
b. Facebook / Ekstra Bladets 

skrivelse 

c. Fælles arrangementer  
i. Skolernes 

motionsdag 

ii. Terminsprøver 

iii. Karakterer 

iv. Eksamens  
v. Dimission 

 

A Vi er kommet godt i gang med et nyt skoleår. 
Ledelsen har ændret på. hvordan opgaverne løses 
bedst muligt.  
B Orientering om de to sager, der har fyldt i 
personalegruppen.  
C Skolernes motionsdag bliver gennemført som de 
forrige år på de to matrikler.  
Terminsprøverne gennemføres fælles for alle elever 
på 8. og 9.  
Ud fra fælles faglig drøftelse på tværs af de to 
matrikler for at skabe konsensus.  
Fælles skriftlig eksamen på Baune til sommer. 
Dimission bliver ligeledes fælles for alle på 9. 
årgang, som bliver afviklet i Jyllingehallerne.  
 
Evt. 
Forældrehenvendelser vedr. spisepauserne. 
Tilbagemeldingen til forældrene fra formanden er, 
at punktet ikke bliver drøftet i indeværende skoleår. 
Pkt. kan evt. tages op til næste skoleår. 
 
Lærernes dag fejres fredag 4. oktober. Ledelsen 
køber noget til lærerne, SB skriver et brev til 
lærerne, som sendes ud. 
 
Nordskolen er medlem af ”Skole og Forældre”, hvor 
skolen har 4 pladser til landsmødet 4. november. 
Jesper og Jesper deltager, det er stadig muligt at 
tilmelde sig. 
 
Fælles udmelding på 8. årgang vedr. alkoholpolitik.  
SB kan komme med en anbefaling. SSP deltager 
fremadrettede på udskolingsforældremøderne.  



 

Lejrskoler er forskellige på de to matrikler og skal 
ensrettes ad åre. 
Underskuddet for Nordskolen er offentlig viden. 
 


